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Protokół nr 143/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 30 czerwca 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu  

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

          

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pan Waldemar Kluska   - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

        Działającego na Rzecz Osób   

        Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  

        „TACY SAMI” w Wieluniu 

4. Pani Danuta Nowakowska  - księgowa w Stowarzyszeniu Integracyjnym   

        Działającym na Rzecz Osób   

        Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  

        „TACY SAMI” w Wieluniu 

5. Pani Beata Korczewska  - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 
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6. Pani Dorota Niezgoda   - podinspektor Oddziału Zdrowia i Spraw

         Społecznych w Starostwie Powiatowym  

                                                         w  Wieluniu 

7. Pani Monika Hurko-Nesterowcz - Komendant Powiatowy Policji  

        w Wieluniu (KPP) 

8. Pan Wojciech Panek   - Inspektor Biura Ochrony Informacji  

        i Bezpieczeństwa w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu 

9. Pani Małgorzata Zygmunt   - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym 

        w Wieluniu 

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXLIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie podpisania umowy przez powiat wieluński  

ze Stowarzyszeniem Integracyjnym Działającym Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” w Wieluniu o dofinansowanie 

kosztów utworzenia i działalności WTZ prowadzonego przez Stowarzyszenie  

– kontynuacja sprawy z CXLI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

15.06.2022 r. 

5. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu o rozważenie 

możliwości przekazania środków finansowych na potrzeby remontu Komendy 

Powiatowej Policji w Wieluniu – kontynuacja sprawy z CXLII posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 27.06.2022 r. 
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6. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu z dnia 09.06.2022 r. w sprawie zwiększenia budżetu jednostki  

o kwotę 113 100,00 zł w rozdziale 80117 - Branżowe szkoły I i II stopnia  

w § 4300 - Zakup usług pozostałych na szkolenie kierowców – kontynuacja 

sprawy z CXLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 27.06.2022 r.  

7. Sprawy bieżące. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie CXLIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXLIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXLIII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.    

      

   

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecni są wszyscy członkowie Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą. 

 

         

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

aby po punkcie 6 wprowadzić punkt 7 pn. „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3  

im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu”. Zaznaczył, że wczoraj dotarła pozytywna opinia 
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Kuratora Oświaty w tym temacie, że w taki sposób można to procedować.  

Jest to zgodne z przepisami prawa, nie ma żadnych zastrzeżeń ze strony organu 

nadzoru. Następnie zaproponował, aby po punkcie 7 wprowadzić punkt 8  

pn. „Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu skonsolidowanego bilansu 

jednostki samorządu terytorialnego za rok 2021”. Podkreślił, że wydział finansowy 

przedstawił do zatwierdzenia i podpisania bilans. Kontynuował, że punktem 9 byłyby 

„Sprawy bieżące”, punktem 10 „Wolne wnioski”, punktem 11 „Zamknięcie CXLIII 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu”. Zapytał, kto jest „za” wprowadzeniem  

ww. dwóch punktów do porządku obrad.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wprowadził  

do porządku obrad, jako punkt 7 „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja 

Kopernika w Wieluniu” oraz jako punkt 8 pn. „Podpisanie przez Zarząd Powiatu  

w Wieluniu skonsolidowanego bilansu jednostki samorządu terytorialnego za rok 

2021” (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem porządku obrad z wprowadzonymi zmianami. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzonymi zmianami (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXLIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
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4. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie podpisania umowy przez powiat wieluński  

ze Stowarzyszeniem Integracyjnym Działającym Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” w Wieluniu o dofinansowanie 

kosztów utworzenia i działalności WTZ prowadzonego przez Stowarzyszenie  

– kontynuacja sprawy z CXLI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

15.06.2022 r. 

5. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu o rozważenie 

możliwości przekazania środków finansowych na potrzeby remontu Komendy 

Powiatowej Policji w Wieluniu – kontynuacja sprawy z CXLII posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 27.06.2022 r. 

6. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu z dnia 09.06.2022 r. w sprawie zwiększenia budżetu jednostki  

o kwotę 113 100,00 zł w rozdziale 80117 - Branżowe szkoły I i II stopnia  

w § 4300 - Zakup usług pozostałych na szkolenie kierowców – kontynuacja 

sprawy z CXLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 27.06.2022 r.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. 

8. Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu skonsolidowanego bilansu 

jednostki samorządu terytorialnego za rok 2021. 

9. Sprawy bieżące. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie CXLIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Rozpatrzenie pisma Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie podpisania umowy przez powiat wieluński  

ze Stowarzyszeniem Integracyjnym Działającym Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” w Wieluniu o dofinansowanie 

kosztów utworzenia i działalności WTZ prowadzonego przez Stowarzyszenie  

– kontynuacja sprawy z CXLI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

15.06.2022 r. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Beatę 

Korczewską dyrektora PCPR w Wieluniu, panią Dorotę Niezgodę podinspektora  

w Oddziale Zdrowia i Spraw Społecznych, Pana Waldemara Kluskę - prezesa 

Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych  

i Ich Rodzin „TACY SAMI” w Wieluniu oraz panią Danutę Nowakowską - księgową  

w Stowarzyszeniu Integracyjnym Działającym na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych  

i Ich Rodzin „TACY SAMI” w Wieluniu. Zaznaczył, że myśli, że są na finiszu 

podpisania tej umowy. To co było przedstawione na ostatnim Zarządzie zostało 

jeszcze raz przeanalizowane przez radcę prawnego. Udzielił głosu pani dyrektor.  

 Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu przekazała,  

że umowa jest sporządzona, na ten rok zaplanowane są dwie transze po 150 tys. zł 

tak jak było mówione. Jeśli chodzi o uczestników to na dzień dzisiejszy dokumenty,  

które muszą mieć do podpisania umowy, to je mają, KRS jest, uchwała Zarządu 

Stowarzyszenia jest podjęta, gdzie jest wpisane już prowadzenie WTZ, więc też już 

teraz mają. Zaznaczyła, że dokumentacja jest w porządku.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pan 

prezes chciałby coś powiedzieć.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu podkreślił, że pewnikiem jest to, że Stowarzyszenie bardzo chce 

utworzyć te Warsztaty dlatego, że są elementem wielu innych działań na rzecz 

potrzebujących w środowisku powiatu. Do tej pory włożyli maksymalny wysiłek jaki 

jest możliwy z ich strony, żeby ten proces rozpocząć. Zaznaczył, że pewnikiem jest 

też to, że tak jak to wynika z dokumentów u pani dyrektor, jak i z wiedzy, że jest taka 

potrzeba, że są rodziny, które potrzebują pomocy w kształceniu swoich dzieci  

i dawania im szansy dlatego, że innej możliwości nie mają. Kontynuował,  

że pewnikiem jest też to, że rodzice oczekują pomocy dla swoich dzieci i pewnikiem 

wynikającym z ustawy jest to, że to powiat powinien się tym zająć, w tym sensie jest 

to kompetencja powiatu tworzenia Warsztatów Terapii Zajęciowej. Dodał, że wiedząc 

o tym, że jeśli sami sobie nie pomogą, to ich tylko chcenie spełznie na niczym,  

bo problemów powiat ma wiele, dlatego chcą maksymalnie to, co jest możliwe rzucić 

na szalę. Po przeanalizowaniu wczoraj projektu umowy chcieli odnieść się jeszcze  

i wyjaśnić oraz zwrócić uwagę na jeden zapis, który mają prośbę, aby zmienić 
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odnośnie rozliczenia I transzy. Jest zapis, że II transza w kwocie 150.000,00 zł  

po rozliczeniu wydatków z I transzy nie później niż do dnia 30.09.2022 r.. Zaznaczył, 

że technicznie nie da się tego zrobić dlatego, że proces wyłaniania wykonawcy 

potrwa 2 miesiące, a więc w ciągu 2 tygodni wykonawca gdyby to wszystko nawet 

było zachowane, to wykonawca nie wejdzie i nie wykona tej pracy. Zwrócił się  

z prośbą, aby przedłużyć to o miesiąc do dnia 30.10.br., bo tego technicznie się  

nie da zrobić. Przed chwilą konsultował się z naczelnikiem od zamówień publicznych 

w gminie, który wykazał drogę terminów i powiedział, że 2 miesiące trzeba liczyć. 

Jeśli od podpisania umowy 2 miesiące to zaznaczył, że nie wykonają tego, bo jest  

to niemożliwe. W §  5 ust. 5 chciałby, aby wyjaśnić, bo mają wątpliwość,  

a mianowicie jest zapis Stowarzyszenie zobowiązuje się do wydatkowania środków 

określonych w § 2, czyli tych przyznanych jakby w terminie do końca roku oraz  

do przedłożenia powiatowi dokumentów rozliczeniowych, o których mowa „w ust. 3  

w tym terminie”.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu powiedziała,  

że tu jest błąd, powinno być w „w ust. 2 w tym terminie”. Nadmieniła, że zmieniali  

te paragrafy i być może dlatego ta 3 została, ale to dotyczy § 2.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu odpowiedział, że w takim razie nie mają żadnych uwag. Poprosił pana 

starostę o odpowiedź, jeśli rozpoczną w tym roku to daje to szanse do szukania 

środków zewnętrznych, żeby zamknąć temat, ponieważ nawet rozmawiając  

z wieloma osobami to mówią one „wy w końcu rozpocznijcie to”, a więc na pewno  

to rozpoczęcie jak najszybsze da szanse, aby przez cały rok szukać środków innych  

i tak jak sygnalizowali i jak pani dyrektor była świadkiem jesienią będą składać 

wniosek do RCPS (Regionalne Centrum Polityki Społecznej) o połowę pozostałych 

środków do zakończenia tego zadania. Zapytał, czy Zarząd, pan starosta przewiduje 

w przypadku, jeśli uzyskają jakąś pomoc zewnętrzną tak, jak byli z panem 

wicestarostą w ministerstwie i później to się rozbiło o tzw. swój udział na koncie 

starostwa, to czy w przypadku takim starostwo budżetowo będzie się zastanawiało 

nad możliwością takiej pomocy. Dodał, że nie mówi, żeby to wpisywać do umowy 

tylko może być taka sytuacja, że zdobędą jakieś środki, które będą musiały przejść 

przez powiat tak, jak to wtedy było przy tych 700 tys. zł, ale wojewoda zażądał 

pokazania na koncie starostwa tych środków. Czy mogą liczyć na pomoc ze strony 
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Zarządu i pana starosty, że jeśli będą starali się, będą ubiegać się o pomoc 

poszczególnych gmin w partycypowaniu dołożeniu jakiś kwot do tego zadania  

w przyszłym roku ze względu na to, że podopiecznymi będą mieszkańcy tych 

poszczególnych gmin, to czy jeśli będzie wymagane czy starostwo może nawiązać 

tzw. współpracę w tym zakresie z innymi gminami, żeby te środki przejąć, bo to tak 

chyba będzie, że w ramach współpracy między samorządami powiatowym  

a gminnymi to jest taka możliwość.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie chce się dzisiaj deklarować, ani Zarząd pewnie też dzisiaj nie chce się 

deklarować, bo wiadomo jaka jest sytuacja ogólna. Dodał, że jednostki samorządu 

terytorialnego i to w ustawie jest napisane wprost mogą udzielać sobie wzajemnej 

pomocy na rzecz danej jednostki, co rozumie jednoznacznie. Jakby np. WTZ był 

własnością powiatu to nie ma problemu, nie widziałby żadnych przeszkód, ale to jest  

do przeanalizowania przez prawników, ale jednak to jest podmiot można powiedzieć 

prywatny. 

 Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu odpowiedział, że nie jest prywatny. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

że stowarzyszenie jest zupełnie inaczej odbierane, jest z osobowością prawną, nie 

jest jednostką organizacyjną powiatu i tu może być problem, ale nie wie, co prawnicy 

powiedzą. Takie spotkanie, jeśli gminy będą chciały mogą zorganizować, pan prezes 

zostanie zaproszony. Dodał, że jeśli chodzi o dalszą przyszłość to nie chce nic 

deklarować i żaden z członków Zarządu chyba  nie zadeklaruje, ani pan skarbnik nie 

zadeklaruje, bo nikt nie wie, co będzie w przyszłym roku. 

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu wyjaśnił, że nie chodzi mu o to, żeby padły jakieś kwotowe zobowiązania 

czy coś takiego tylko chodzi mu o samą dobrą wolę i o pomoc ze strony Zarządu taką 

logistyczną zaznaczając, że chodzi o kontakty, możliwości prawne, itd. Dodał,  

że są małym podmiotem, który takiej siły nie ma. Czasami są różne możliwości jakby 

rozwiązania problemu, ale to trzeba omówić na wyższym szczeblu, do którego nie 

mają dojścia i to mówi w tym sensie, czy Zarząd chce, żeby w tym pomóc, czy nie. 

Zaznaczył, że chodzi mu tylko o taką deklarację, będą szukać różnych możliwości, 



9 
 

aby swój udział zgromadzić, natomiast czasami może to się oprzeć o taką potrzebę 

pomocy starostwa.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że jeśli 

chodzi o takie merytoryczne wsparcie to nie widzi żadnego problemu.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu dopowiedział, czy takie szersze.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, czy gdzieś 

poprosić, „otworzyć drzwi”, to robiliśmy cały czas. 

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu powiedział, że o takie coś chodzi i wie o tym.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że tutaj 

przeszkód nie widzi. Otworzył dyskusję. Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odniósł się do kosztów działalności 

warsztatu, które na rok 2024, zgodnie z § 5 ust. 10 wynoszą 557.778,00 zł i to jest 

przewidziane na 25 uczestników.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu potwierdził.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jeżeli będzie taka 

sytuacja, że tych uczestników będzie mniej, co może się zdarzyć. Zapytał, czy musi 

być 25 uczestników.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu potwierdził, że musi być, otwierają dla 25.   

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy jest przekonanie,  

że rzeczywiście będzie 25 osób. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że musi być 20, żeby w ogóle był utworzony WTZ, to jest minimum. Jeżeli okaże się, 

coś wyniknie, że będzie 20, to tutaj się to zmieni, będzie mniej środków.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu dopowiedział, że te proporcje się zmienią.  
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Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu dodała, że to jest 

iloczyn liczby uczestników przez stawkę jaka jest określona w rozporządzeniu  

na 1 uczestnika. Na dzień dzisiejszy jest zaplanowanych 25 osób. Same środki  

na rok 2024 są zaplanowane, natomiast będą jeszcze rozdysponowane aneksem. 

Nadmieniła, że zawsze jak otrzymują środki z PFRON (Państwowy Fundusz 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych) to aneksem te środki dzielą. Jeśli okaże się, 

że jest 25 uczestników, a nie 20, to tych środków będzie mniej, czyli będzie mniej 

środków z PFRON i z powiatu. Natomiast na ten moment trzeba przyjąć taką stawkę 

jak jest zaplanowana, czyli 25 uczestników.  

 Pani Danuta Nowakowska - księgowa w Stowarzyszeniu Integracyjnym   

Działającym na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu podkreśliła, że jest też matką dorosłego uczestnika już Warsztatów 

Terapii Zajęciowej, istniejących. Dodała, że śledzi ten temat bardzo długo,  

bo od 18 lat jest w Stowarzyszeniu i pamięta, kiedy w pierwszych Warsztatach, które 

aktualnie istnieją była pani, która prężnie działała na tej płaszczyźnie i od tej pory nie 

było innych Warsztatów, natomiast potworzyły się szkoły przysposobienia do pracy 

przy szkole specjalnej, w Gromadzicach i tam co roku wychodzą absolwenci. 

Przekazała, że po swoim synu wie, jakie starania musiała poczynić odnośnie 

kontynuacji tej szkoły, wiadomo, że nie pracy. Nadmieniła, że zna 7 chłopców, którzy 

skończyli szkołę, a dostało się  może 2 czy 3, ale to też w różne środowiska  

– czy SDS (Środowiskowy Dom Samopomocy), czy Warsztaty gdzie zawsze tych 

miejsc brakowało. Zaznaczyła, że też czekali 1,5 roku. Kontynuowała, że należy 

sobie zdawać sprawę z tego, że taki chłopak, czy dziewczyna, który kończy szkołę 

przysposobienia do pracy, gdzie naprawdę dużo pedagodzy zrobią brzydko mówiąc  

z tym dzieckiem, zostaje w domu. Nikt nie wie jak się zachowuje, jak rodzina 24h 

musi zapewnić egzystencję, bo to jest dziecko, ale nie ma kontynuacji tego,  

co naprawdę pedagodzy w to dziecko wkładali przez tyle lat specjalnej, tzw. nauki.  

 Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu dopowiedział, że dzieci tracą.  

Pani Danuta Nowakowska - księgowa w Stowarzyszeniu Integracyjnym   

Działającym na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu zaznaczyła, że oni gdzieś tam chodzą – jeden pomaga w polu, drugi 

gdzieś po ulicach chodzi. Zaznaczyła, że zna tę młodzież. Gdyby mieli możliwość 
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przejścia od razu do takiej placówki. Podkreśliła, że widzi się tylko i wyłącznie cyfry  

i potrzebę społeczną, ale to będzie też chluba dla Zarządu jak coś takiego powstanie, 

bo to nie jest kolejne piętro w domu tylko ostoja dla wielu rodzin.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaznaczył, że nie ma wątpliwości 

odnośnie tego co pani powiedziała, ale chciał tylko zorientować się jak to wygląda.  

Pani Danuta Nowakowska - księgowa w Stowarzyszeniu Integracyjnym   

Działającym na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu wtrąciła, że taki chłopak, czy dziewczyna, jeśli kończy szkołę i dwa lata 

będzie już biegał w tej wolności, to jego naprawdę trudno będzie zapędzić brzydko 

mówiąc tam, ale to są określenia rodziców, bo naprawdę mieli i mają z tym problem, 

oni już nie chcą z tej wolności wejść do środowiska, gdzie jest wymagana 

samoobsługa, gdzie trzeba jechać na czas i wiele rzeczy spełniać tak jak w szkole.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu poinformował, że rok wcześniej czy 1,5 składając wniosek jeden 

z punktów opiewał na konieczność przedstawienia bezimiennej listy potencjalnych 

uczestników. Przekazał, że bez rozgłaszania tylko ze wskazaniem dyrektora szkoły 

specjalnej, czy Gromadzic przedstawili ponad 32 czy 33 osoby. W tym czasie 

wyszedł następny rocznik, czyli kolejne osoby. Jeśli doszłoby do takiej sytuacji, że 

dają ogłoszenie, że ogłaszają nabór kandydatów do Warsztatów Terapii Zajęciowej 

to jest pewien, że z tych osób, które znają od 30 lat, że nie wie 40-50 osób będzie 

chciało, bo niektórzy nie mają z nimi kontaktu, ale oni funkcjonują, oni się brzydko 

mówiąc „pętają” po mieście jak mówiła pani Nowakowska, próbują sobie radzić.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że o potrzebie wszyscy są przekonani, tu nie ma żadnych wątpliwości. Zapytał panią 

dyrektor Korczewską, czy należałoby tę datę zmienić.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że możemy zmienić o ten miesiąc, natomiast Stowarzyszenie musi być świadome,  

że musi to wykorzystać do końca roku, bo jeśli nie będzie wykorzystane to każda 

złotówka musi być zwrócona do PFRON-u.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu zaznaczył, że będzie stracona.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że w § 5 

ust. 2 Stowarzyszenie wnioskuje o zmianę daty do 30.10.br. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu powiedziała,  

że do 31.10.br.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że do 31.10.br. i zapytał, czy jest taka zgoda Zarządu oraz w § 5 ust. 5 zmiana 

zapisu w 3 wersie, zamiast „w ust. 3 w tym terminie”, winno być w „w ust. 2 w tym 

terminie” wskazując na pomyłkę pisarską. Zapytał, czy Zarząd wyraża zgodę,  

aby nanieść te poprawki.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął poprawki 

do projektu umowy o dofinansowanie kosztów utworzenia i działalności Warsztatu 

Terapii Zajęciowej prowadzonej przez Stowarzyszenie Integracyjne Działające  

Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” w Wieluniu, 

polegające na zmianie zapisu w § 5 ust. 2 tiret 3 - „II transza w kwocie 150.000,00 zł 

po rozliczeniu wydatków z I transzy nie później niż do dnia 30.09.2022 r.”,  

a mianowicie zamiast daty „do dnia 30.09.2022 r.” wpisaniu daty „do dnia  

31.10.2022 r.” oraz w § 5 ust. 5 zmianie zapisu w 3 wersie, zamiast „w ust. 3 w tym 

terminie”, winno być w „w ust. 2 w tym terminie” (głosowało 5 członków Zarządu).   

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył,  

że rozumie, że po wyjaśnieniach i uwagach Zarząd wydaje pozytywną opinię. Udzielił 

głosu panu wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan prezes 

Kluska robił jakieś rozeznanie na rynku wykonawców, czy jest szansa na to,  że ktoś 

się zdecyduje.  

 Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu odpowiedział, że nie robił rozeznania na rynku, żeby z kimś się umawiać, 

bo rok temu takie rozeznanie miał i nie wyszło, nie z ich winy. Natomiast to nie jest aż 

takie zadanie gruntowne zaznaczając, że będą robić wszystko, aby znaleźć 

wykonawcę.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wyjaśnił, że pyta dlatego,  

że był robiony teraz przetarg na prace w szkołach i nikt się nie zgłosił. Jak rozmawiali 

z wykonawcami to mówili często o wiośnie, dlatego też zapytał.    

 Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu odpowiedział, że jego zadaniem będzie to, żeby znaleźć. Dodał,  

że najgorsze jest to, że musi być przetarg, bo gdyby to było w innym systemie  

to na poszczególne prace byłoby łatwiej zamówić, czy wykonać to, na pierwszy etap 

musi być wyłoniony wykonawca. Podkreślił, że jak nie będzie podpisanego 

to co miał szukać i komuś zawracać głowę, to tak jak w tamtym roku jak to ujął 

„zamówiłeś drewno i co?” 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński nadmienił, że nie mówił  

o zamówieniu tylko o rozmowach, czy będzie miał kto to zrobić.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu przekazał, że nie jest to aż takie obciążające.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

zaakceptowaniem treści umowy ze Stowarzyszeniem Integracyjnym Działającym  

Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” w Wieluniu  

o dofinansowanie kosztów utworzenia i działalności WTZ prowadzonego przez 

Stowarzyszenie na kwotę 300.000,00 zł płatną w dwóch transzach.  

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

treść umowy ze Stowarzyszeniem Integracyjnym Działającym Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” w Wieluniu o dofinansowanie kosztów 

utworzenia i działalności WTZ prowadzonego przez Stowarzyszenie na kwotę 

300.000,00 zł płatną w dwóch transzach (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 5 

Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu  

o rozważenie możliwości przekazania środków finansowych na potrzeby 

remontu Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu – kontynuacja sprawy z CXLII 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 27.06.2022 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Monikę 

Hurko-Nesterowicz Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu. W związku  

z faktem, że pani komendant jest pierwszy raz na Zarządzie przedstawił wszystkich 

uczestniczących w posiedzeniu Zarządu. Zapytał, czy odbyła się wczoraj wizja.  

Pani Monika Hurko-Nesterowicz - Komendant Powiatowy Policji  

w Wieluniu odpowiedziała, że tak. Wczoraj spotkali się z przedstawicielem szkoły 

budowlanki, zrobili rekonesans tego miejsca, czyli całej szatni, piętra i łazienek, które 

są przyległe do szatni. Przekazała, że jeśli chodzi o kosztorys to szkoła ma 

troszeczkę inne stawki, więc pan dzisiaj jest w trakcie przeliczania pewnych kwot. 

Jeśli chodzi o wykonanie czynności to stwierdzili, że pewne etapy tych robót 

postarają się zrobić własnym sumptem, żeby zyskać na obszarze. Pewne rzeczy 

zrobią, rozbiórkę i przygotowanie do tego całego etapu remontowego zrobią ich 

panowie gospodarczy, ponieważ terminem początku prac jest wrzesień, więc 

przygotują to, żeby nie generować niepotrzebnych kosztów. Dodała, że ustalili obszar 

prac, czyli muszą wykonać szatnię męską i damską, co będzie wiązało się  

z wydzieleniem 1/3 części tego pomieszczenia na szatnie damską, reszta na szatnię 

męską i tutaj co do zakresu robót nie będzie mówiła szczegółów.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że ustalili 

to już na tym spotkaniu.  

Pani Monika Hurko-Nesterowicz - Komendant Powiatowy Policji  

w Wieluniu kontynuowała, że sytuacja wygląda w ten sposób, że szkoła wykonałaby 

ten obszar remontu, czyli szatni i pomieszczeń łazienek, ponieważ mają też i kobiety, 

i mężczyzn w prewencji, jak jest szatnia męska i damska to musi być męska  

i damska łazienka. W tym obszarze pomyśleli o tym, aby zaangażować w ten obszar 

Komendę Wojewódzką Policji trochę w te elementy, które są cenowo droższe. 

Nadmieniła, że wczoraj przeprowadziła rozmowę z panem komendantem od spraw 

logistyki, żeby kosztem może części prac wykonanych przez jej pracowników, czyli 
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rozbiórkowych i zakupienia materiałów na łazienki zrobić cały obszar szatni plus 

łazienki i mały korytarz, mowa o pomieszczeniach socjalnych. Polega to na tym,  

że na materiały na łazienkę – wyposażenie, które generuje większe koszty uzyskała 

deklarację od pana komendanta, że to zostałoby zakupione przez Komendę 

Wojewódzką Policji (KWP), natomiast tutaj byłaby kwestia uzyskania darowizny  

w formie robocizny na ten element całej szatni plus dodatkowo łazienki  

z wyposażeniem zakupionym przez KWP i ten korytarzyk.     

 Pan Wojciech Panek – inspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa powiedział, że jest to 12m2.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że było spotkanie między przedstawicielami naszej szkoły jak i również na spotkaniu 

była pani komendant, poprosił, aby ustalili sobie, stąd była wizja lokalna. Dodał,  

że jest zmiana, bo Komenda Wojewódzka Policji chce partycypować w zakupie.  

Zapytał, czy łazienki są oddzielnym tematem.  

Pan Wojciech Panek – inspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa powiedział, że tak.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

że łazienki są oddzielnym tematem i szatnie również.  

Pani Monika Hurko-Nesterowicz - Komendant Powiatowy Policji  

w Wieluniu wyjaśniła, że rozmawiając z panami wykonującymi te prace to taka 

sugestia padła, że to jest tak naprawdę nieduży obszar, bo jest to pomieszczenie 

rzędu 10m2 korytarz i przejście do szatni, łazienki. Padła taka koncepcja, że jak już 

jest ten obszar to będzie pewnym elementem, który za chwilę będzie musiał być 

kontynuowany. Dlatego taka przymiarka padła, żeby to wszystko zrobić tylko,  

że rozumie, że od Zarządu jest określona kwota. Pomyśleli wówczas o tym,  

aby rozszerzyć ten obszar o łazienki, które są elementem szatni. Można prosić  

o zaangażowanie w zakup tych materiałów Komendy Wojewódzkiej. Przekazała,  

że wczoraj po wizji lokalnej, po rozmowie z panami uczyniła takie kroki  

i rozmawiała z Komendą Wojewódzką Policji, i dostała takie zapewnienie, że jeśli ten 

zespół uczniów z tej szkoły miałby to robić, to taki materiał dostaną.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania.   

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy nasz wkład jest 

rzeczowy, czy w postaci robocizny.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że rzeczowy.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał to jaka rola jest ZS nr 1.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że praktyczna nauka zawodu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu podkreślił, że nie rzeczowy tylko 

czynny.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu uściślił, że rzeczowo-

usługowy.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, w jakim konkretnie 

zakresie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że remont szatni.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że chodzi mu o kwoty.  

Pan Wojciech Panek – inspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa odpowiedział, że 43 607,28 zł (według kosztorysu).  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że w tej chwili 

nie wiadomo ile mogą kosztować materiały.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jesteśmy zobowiązani 

odnośnie materiałów do szatni.  

Pani Monika Hurko-Nesterowicz - Komendant Powiatowy Policji  

w Wieluniu potwierdziła.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu również potwierdził.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy pani komendant 

występowała do gmin o darowizny.  

Pani Monika Hurko-Nesterowicz - Komendant Powiatowy Policji  

w Wieluniu odpowiedziała, że w tej sytuacji nie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaproponował, aby ustalić jakąś 

granicę.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że jest 

do kwoty 43 tys. zł.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że w tym jest 

robocizna.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że nie można tak.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że pod względem 

formalnym na pewno uchwały Rady Powiatu o przekazaniu danej pomocy nie musi 

być. Dodał, że myślał o uchwale Zarządu Powiatu, pani naczelnik zadzwoniła  

do Regionalnej Izby Obrachunkowej i też nie musi być uchwały Zarządu. Wystarczy, 

że daną pomoc i to będzie pomoc rzeczowa umieścimy w budżecie powiatu  

w rozdziale 754 - komendy wojewódzkie, czy powiatowe co zostanie ustalone  

i z tego wynika jak się przysłuchiwał, że trzeba będzie pokryć tylko i wyłącznie koszty 

zakupu materiałów na remont szatni i korytarza. Jak sama pani komendant mówiła, 

że jeszcze jest to w trakcie wyliczania, a sam początek realizacji tego zadania będzie 

we wrześniu, więc myśli, że dopiero wprowadzenie do budżetu będzie  

i we wrześniu po sesji Rady Powiatu podpiszą porozumienie z Komendą i później 

przekażemy dane materiały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trzeba 

postawić granicę do kwoty. Zaproponował, że Zarząd Powiatu w Wieluniu wyraża 

zgodę na wsparcie rzeczowe dla Komendy Wojewódzkiej Policji w Łodzi, które 

będzie polegać na wykonaniu remontu szatni w Komendzie Powiatowej Policji  

w Wieluniu. Sprawy pozostałe ustali sobie pani komendant.  

Pani Monika Hurko-Nesterowicz - Komendant Powiatowy Policji  

w Wieluniu odpowiedziała, że tak.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że Zarząd nie 

określa kwoty.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że na ten moment nie określają, kwota będzie określona w budżecie  

po przestawieniu kosztorysu przez wykonawcę.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, co w przypadku jeżeli 

będzie bardzo duża.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie dają tyle.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że obok Komendy  

są firmy budowlane jakby pani komendant się tam udała.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

wyrażeniem zgody tak jak sformułował.  

Pani Monika Hurko-Nesterowicz - Komendant Powiatowy Policji  

w Wieluniu podziękowała za wsparcie.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę 

na wsparcie rzeczowe dla Komendy Wojewódzkiej Policji w Łodzi, które będzie 

polegać na wykonaniu remontu szatni w Komendzie Powiatowej Policji w Wieluniu 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minut przerwy 

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

Pkt 6 

Rozpatrzenie pisma Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu z dnia 09.06.2022 r. w sprawie zwiększenia budżetu jednostki  

o kwotę 113 100,00 zł w rozdziale 80117 - Branżowe szkoły I i II stopnia  

w § 4300 - Zakup usług pozostałych na szkolenie kierowców – kontynuacja 

sprawy z CXLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 27.06.2022 r.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chce rozmawiać z panem dyrektorem. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest  

„za” pozytywnym rozpatrzeniem przedmiotowego wniosku.  

 

 

 

 



19 
 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 2 głosach „za”, 3 głosach „wstrzymujących 

się”, nikt nie był „przeciwny” pozytywnie rozpatrzyła pismo Dyrektora Zespołu Szkół 

nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu z dnia 09.06.2022 r. w sprawie zwiększenia 

budżetu jednostki o kwotę 113 100,00 zł w rozdziale 80117 - Branżowe szkoły I i II 

stopnia w § 4300 - Zakup usług pozostałych na szkolenie kierowców – kontynuacja 

sprawy z CXLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 27.06.2022 r. 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że odbyły 

się rozmowy, co następnie krótko omówił. Powitał panią naczelnik Zygmunt, której 

udzielił głosu. Powiedział, że chyba po raz pierwszy Zarząd miał styczność z taką 

procedurą.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji wyjaśniła, że nie tak dawno powierzenie stanowiska dyrektora 

pani Katarzynie Wyrębak odbywało się w tym trybie. Następnie omówiła 

przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak był 

w Kuratorium Oświaty to usłyszał takie zdanie, że „pan starosta to jest od najlepiej 

zorientowanych w województwie ludzi, którzy mają do czynienia z oświatą”, co było 

miłe usłyszeć i podziękował pani Zygmunt podkreślając, że to dotyczyło jej osoby. 

Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały w sprawie powierzenia stanowiska 

Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu Panu Mariuszowi 

Wróblowi stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu na okres od dnia 1 lipca 2022 r. do dnia 31 sierpnia 2026 r.. Odczytał 

projekt przedmiotowej uchwały.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 914/22 w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3  

im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu (dotyczy powierzania Panu Mariuszowi Wróblowi 

stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu na okres 

od dnia 1 lipca 2022 r. do dnia 31 sierpnia 2026 r.) (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 914/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 8 

Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu skonsolidowanego bilansu 

jednostki samorządu terytorialnego za rok 2021.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Nadmienił, że zawsze były wyłączane służby i inspekcje, tj. Powiatowy Inspektorat 

Nadzoru Budowlanego i Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej, a w tym 

roku postanowił je uwzględnić. Dlatego jest różnica między tym rokiem o tę sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że uważa, że jeśli przepływają środki pieniężne przez budżet to należy to ująć  

w bilansie jednostki, bo te pieniądze są widoczne.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że został dołożony  

Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego i Komenda Powiatowa Państwowej 

Straży Pożarnej, a co z Urzędem Pracy?  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że w bilansie 

jednostek budżetowych Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego i Komenda 

Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej jest ujęta, bo musi być ujęta. Problem 

polega na tym, czy ujmować w skonsolidowanym bilansie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie będzie to głosowane, informacyjnie pan skarbnik przekazał.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poprosił o podpisanie bilansu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu podpisał skonsolidowany bilans jednostki 

samorządu terytorialnego za rok 2021.  

Bilans stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 9 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że kolejny 

Zarząd odbędzie się w dniu 11.07.br.  

 

 

 

Pkt 10 

Wolne wnioski. 

   

   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

wolne wnioski. Nikt się nie zgłosił.  
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Pkt 11 

Zamknięcie CXLIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXLIII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


